
Nov kompleks teniških igrišč

Pred nekaj leti tako željeni in na
videz neuresničljivi načrt se je ures-
ničil. TVD Partizan-Šentvid je dobil
nova športna igrišča. Potrebovali so
jih, saj jim je prejšnja igrišča prekrila
nova vpadnica avtoceste.

Mnogi niso verjeli, da bo prizadev-
no vodstvo skupaj s člani TVD Parti-
zan-Šentvid uspelo. Pa vendar so de-
lavci SGP Gradis Kamnik spomladi
pričeli s svojim delom. Zgradili so
6 teniških igrišč, do konca leta pa naj
bi končali še po eno rokomento, ko-
šarkarsko in odbojkarsko igrišče. Ta
igrišča bi društvo dalo v uporabo tudi
SSE iz Šentvida. ki se je do sedaj
posluževala najetih objektov v bližini
šole. Prvi del gradenj je stal okoli 300
milijonov din, razen tega pa je tu še
mnogo ur prostovoljnega dela, ki so
jih vložili v vsa ta igrišča, še posebej
pa v teniška.

Karte za teniška igrišča so razpro-

Jain: in če je vreme lepo, je za Žiber-
tom stalno živahno. Tudi to dokazu-
je, da smo v Šentvidu takšen objekt
resnično potrebovali.

V drugem delu gradnje, ki naj bi
se začela drugo leto spomladi, ima
TVD Partizan-Šentvid v načrtu iz-
gradnjo štirih balinišč, še po eno ro-
kometno, košarkarsko in odbojkar-
sko igrišče, pa slačilnice in s tem tudi
sanitarije. Čez nekaj časa naj bi nare-
dili tudi klubsko okrepčevalnico,
v dolgoročnem načrtu pa namerava-
jo zgraditi večnamenske dvorane.

Pri izgradnji in urejanju vseh igrišč
so se izkazali številni domačini s pro-
stovoljnim delom in tem bi se radi
člani društva še posebej zahvalili.

V Šentvidu se nam torej poleg te-
niške kmalu obeta tudi obilo ostale
športne zabave. Pridite. ne bo vam
žal!
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